Mission Prayer Movement: United States of America

September 16, 2025

Updates & prayer points:

1. PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

NATO scrambled jets in response to Russian drones entering Polish airspace on Wednesday. Russia claimed that the drones belonged to Ukraine, contradicting Ukrainian President Zelensky, who said that "at least two Russian drones that entered Polish territory during the night used Belarusian airspace." President Trump responded, "What's with Russia violating Poland's airspace with drones? Here we go!" Romania and Latvia also reported the discovery of Russian military drone parts in their territories this past weekend.

Pray for prudence for President Trump and NATO leaders as they evaluate the violation of Poland's airspace and determine how to respond.

2. PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL

Two terrorists opened fire on a bus in Jerusalem on Monday, killing 6 people and wounding more than 20. Prime Minister Benjamin Netanyahu stated that Israel conducted a strike on Hamas leaders living in Doha, Qatar, on Tuesday in response to the terrorist violence. Qatari officials announced, after the strike, that they would no longer mediate for a ceasefire between Israel and Hamas. Israel has also continued its military operations to take control of Gaza City. President Trump had issued a "final warning" to Hamas regarding accepting his terms for a ceasefire.

Pray for President Trump to be led by the Lord as he seeks peace in the Middle East.

3. With the recent events of the shooting and death of Charlie Kirk, this emerged many already under current animosities of many people, surfacing the sharp division of the American people. It is easy to focus on all of these political thoughts and stand on certain beliefs. However, this is a great distraction that Satan provides to Christians and non-Christians to focus on so we will have spiritual apathy, and not deal with our spiritual void. Please pray for us, who are Christians living in this country, to be refocused on God and His Truth in the Bible, so we can stand firm in our faith and share God's Good News to those that do not believe in Jesus.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for the transportation secretary and department officials as they assess cities' use of federal funding for public transportation.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for members of the House as they consider the measure that appreciates law enforcement and calls out violent, criminal demonstrations.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for federal judges and Supreme Court justices to receive the Lord's wisdom as they hear and rule on cases.

*https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/

宣教禱告運動:美國 2025年 9月 16 日

更新和代禱事項:

1. 祈禱烏克蘭戰爭結束

週三,北約緊急出動戰機,以應對俄羅斯無人機闖入波蘭領空的事件。俄羅斯聲稱這些無人機屬於烏克蘭,這與烏克蘭總統澤倫斯基的說法相矛盾。澤連斯基稱,「至少有兩架夜間進入波蘭領土的俄羅斯無人機使用了白俄羅斯領空」。川普總統回應:「俄羅斯用無人機侵犯波蘭領空到底是怎麼回事?我們來了!」羅馬尼亞和拉脫維亞也報告稱,上週末在其領土上發現了俄羅斯軍用無人機部件。

為川普總統和北約領導人祈禱,希望他們能審慎評估波蘭領空的侵犯行為並決定如何應對。

2. 為美國與以色列的關係祈禱

週一, 兩名恐怖分子在耶路撒冷向一輛巴士開火, 造成6人死亡, 20多人受傷。以色列總理內塔尼亞胡表示, 以色列週二對居住在卡達多哈的哈馬斯領導人進行了打擊, 以回應這次恐怖暴力事件。襲擊發生後, 卡達官員宣布將不再調解以色列和哈馬斯之間的停火。以色列也繼續其軍事行動, 以奪取加薩城的控制權。川普總統已向哈馬斯發出"最後警告", 要求其接受停火條件。

祈禱川普總統在尋求中東和平的過程中得到主的引導。

3. 最近查理·柯克槍殺事件的發生, 使原本就隱藏在許多人敵意之下的美國社會更加分裂。人們很容易關注這些政治思想, 並堅持某些信仰。然而, 撒旦為基督徒和非基督徒提供了極大的干擾, 讓我們專注於此, 導致我們靈性冷漠, 無法處理我們靈性的空虚。請為我們這些生活在這個國家的基督徒禱告, 願我們重新專注於上帝和祂在聖經中的真理, 使我們能夠堅定信仰, 並向那些不信耶穌的人分享上帝的福音。

為美國領導人祈禱:

行政部門:為總統及其政府祈禱

為交通部長和部門官員祈禱. 因為他們評估了城市使用聯邦資金用於公共交通的情況。

立法部門: 為國會參議員和眾議員祈禱

為眾議院議員祈禱, 因為他們正在考慮讚賞執法並呼籲暴力犯罪示威的措施。

司法部門:為最高法院法官和聯邦法官祈禱

祈禱聯邦法官和最高法院法官在審理和裁決案件時獲得主的智慧。

*https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/